
PROTOKÓŁ  NR 27 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu z dnia 25 marca 2022 r. 

Porządek spotkania: 

1 .Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie komisji o godz. 10:00 otworzyła Przewodnicząca Komisji A. Szafrańska. 
W komisji uczestniczyli wszyscy członkowie. 

2. Rozpatrzenie pisma Stowarzyszenia DDOM Świdwin w sprawie dofinansowania 
działalności stowarzyszenia w 2022 roku. 

Przewodnicząca Komisji udzieliła głosu pani Renacie Jakubik Prezes Stowarzyszenia 
DDOM w Świdwinie. 

Pani Prezes wyjaśniła powody dla których napisała pismo z prośbą  o dofinansowanie 
działalności stowarzyszenia. Prezes powiedziała, że za jeden dzień  pobytu pacjenta w ośrodku 
pacjent dopłaca 80 zł. Problemy są  głównie z kosztami pobytu pacjentów, jakie muszą  
ponosić. Jest duże zainteresowanie, ale koszty powodują, że pacjentów nie stać  na pobyt. Są  
to w większości ci sami pacjenci, którzy wracają  od kilku lat do ośrodka. NFZ nie będzie 
płaciło za te usługi, bo nie ma takich świadczeń  w usługach z NFZ. 

Radny M. Dereń  zapytał  jaka suma by zadowoliła Stowarzyszenie? 

Pani Prezes odpowiedziała, że każda złotówka jest ważna. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  czy w najbliższej okolicy są  podobne placówki? 

Pani Prezes odpowiedziała, że nie. 

Radny K. Olszewski zapytał  o całość  kosztu dziennego pobytu? 

Pani Prezes odpowiedziała, że nie wie dokładnie, ale jest to koszt transportu, wyżywienia 
i terapii zajęciowej, czyli co najmniej dwa razy więcej niż  płaci pacjent. 

Radny K. Olszewski zapytał  czy środki mają  być  na konkretny projekt, czy na bieżącą  
działalność? 

Pani Prezes odpowiedziała, że lepiej by było żeby to było dofinansowanie na bieżącą  
działalność. Dziś  jest sześciu pacjentów w ośrodku. 

Przewodnicząca Komisji zapytała ilu pacjentów ośrodek może obsłużyć? 

Pani Prezes odpowiedziała, że od 12 do 15 pacjentów w zależności od tego jacy to będą  
pacjenci. 

Burmistrz P. Feliński odpowiedział, że jako samorząd nie możemy dopłacać  do działalności 
gospodarczej na bieżące potrzeby. Możemy zastanowić  się  ewentualnie nad tym, że 
stowarzyszenie w trybie 19a złoży jakiś  projekt do urzędu i moglibyśmy to rozważyć. Teraz 
na zdrowiu mamy 2700 zł. 



W listopadzie możemy o tym porozmawiać  jako urząd, bo wtedy dyskutujemy nad 
programem rocznej współpracy z organizacjami pozarządowymi ale musimy mieć  szczegóły. 
Wtedy ewentualnie możemy porozmawiać  o tym jaka kwota dofinansowania by was 
zadowalała, czy to by było 10 czy 20 tys. i my wtedy będziemy mogli porozmawiać  o tym 
jako urząd z radnymi, żeby ewentualnie taka kwotę  w budżecie zabezpieczyć. 

Jako urząd bardzo dużo energii skierowaliśmy na pomoc seniorów i nasi seniorzy w mieście 
są  zaopiekowani. Tylko w tym roku otrzymaliśmy duży grant, prawie 1200 000 zł  na pomoc 
seniorom i ten projekt obejmie około 30 osób. Na opiekę  długoterminową  wydajemy około 
880 tys. 

Burmistrz zaproponować  żeby stowarzyszenie współpracowało jako partner w projekcie z 
MOPS. 

Radny J. Konat powiedział, że za poprzedniego burmistrza było dofinansowanie, więc 
dlaczego teraz zmieniły się  warunki? 

Radny M. Dereń  powiedział, że jak rozumie stowarzyszenie w tym roku nie ma co liczyć  na 
dofinansowanie, jak powiedział  burmistrz. Radny dodał, że mamy 30 tys. na  działki a zdrowie 
i życie jest przecież  ważniejsze niż  pieczenie kiełbasek. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, żeby pamiętać  o tym, że dajemy środki w określonych 
trybach, muszą  iść  one na konkretny cel i muszą  być  w konkretny sposób rozliczone. Sposób, 
o którym mówi burmistrz jest jednym z nielicznych, przez który stowarzyszenie może sięgnąć  
po pieniądze, 2700 zł  jest do wzięcia. 

Radny M. Dereń  zapytał  czy w dziale „Zdrowie" nie można zwiększyć  tej kwoty 2700? 

Burmistrz odpowiedział, że proponuje żeby zrobić  to ale sięgnąć  po pieniądze zewnętrzne. 
Zaproponował, a pan proponuje żeby to zrobić  ale komuś  zabrać. Burmistrz dodał, że takich 
spraw w tygodniu załatwia kilkanaście, przychodzą  ludzie żeby coś  zrobić, opłacić. Za 
każdym razem gdybyśmy tak robili, to by się  skończyło tym, że komuś  zabieramy a innym 
dajemy. 

Jest 2700 zł  i w trybie 19a w każdym momencie Stowarzyszenie może pisać, a jeżeli konkurs 
to październik, listopad. 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła przerwę  o godz. 10:35. 

Koniec przerwy o godz.10:40. 

3.Opiniowanie projektów uchwał. 

Uchwała Nr XLI V/297! 22 - Projekt przedstawiła pani M. Grad Skarbnik Miasta informując 
o dwóch autopoprawkach. 

Opinia komisji - pozytywna. 



Uchwała Nr XLI V/298/22 - Projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik. 

Opinia komisji - pozytywna. 

Uchwała Nr XLIV/299/22 - Projekt uchwały przedstawił  pan A. Kot. Kierownik powiedział  o 
autopoprawce. 

Radna I. Markiewicz zapytała czy zaplanowane wydatki na cel są  sztywne w uchwale? 

Pan A. Kot odpowiedział, że wszystkie pieniądze są  w dwóch paragrafach i generalnie 
można te pieniądze można wydać  na inny cel, jest to tylko przewidywana ilość. 

Radna M. Stępniak zapytała o współpracę  z Stowarzyszeniem „Przyjaciele zwierząt" 

Kierownik A. Kot powiedział, że problem jest w tym, że to odbywa się  zdalnie. Szwankuje 
komunikacja między pracownikiem wydziału, a panią  prezes, która pracuje w Szczecinie i 
odbywa się  to tylko na zasadzie wymiany sms. Nie funkcjonuje to tak jak wszyscy byśmy 
chcieli. Są  dwie panie z którymi się  kontaktujemy, które też  pracują  i nie zawsze odbierają  
telefony. 

Kierownik powiedział, że on często jeździ sam i odławia zwierzęta. 

Radny M. Dereń  powiedział, że jest to po partyzancku i to powinno być  uregulowane. 

Pan A. Kot odpowiedział, że nie siedzi za biurkiem, tylko podejmuje interwencję, gdy nie 
odbierają  telefonów. 

Burmistrz powiedział, że systemowo jest to uregulowane. Kierownik złapie psa, zanim 
schronisko przyjedzie to jest 1,5 godziny. Transport kosztuje, więc lepiej jest jak zwierzę  
zostanie odłowione i umieszcza się  je w lokalu przy Kombatantów Polskich. 

Opinia komisji na temat projektu uchwały - opinia pozytywna. 

Uchwała Nr XLI V/300/22 - projekt przedstawił  pan A. Kot 

Będzie zmiana do projektu w paragrafie 3. 

Opinia komisji: pozytywna 

Uchwała Nr XLI V/301/22 —pani Skarbnik poinformowała o dwóch autopoprawkach. 

Opinia komisji - pozytywna. 

Uchwała Nr XLI V/3 02/22 - projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz 

Opinia komisji - pozytywna. 

Uchwała Nr XLI V/3 03/22- projekt uchwały przedstawiła Pani Nikipierowicz. 

Opinia komisji - pozytywna. 



4.Wolne wnioski i zapytania radnych i 5. Odpowiedzi na zapytania. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  dlaczego radni nie otrzymali jeszcze projektu uchwały Nr 
XLI V/29 1/22? 

Sekretarz Miasta odpowiedział, że projekt został  złożony w biurze Rady i jeszcze jest 
uzupełniany przez mecenasa. Dotyczy uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność  
Burmistrza, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji debatowała nad tą  skargą, wypracowała 
stanowisko. Dzisiaj jest mecenas i uzupełni uzasadnienie. 

Radna M. Stępniak dodała, że faktycznie projekt uchwały został  przedłożony w biurze 
Rady, ale po konsultacji z Przewodniczącym Komisji SWiP, co do zakresu opinii 
sporządzonej przez mecenasa, ponowiliśmy prośbę  do mecenasa o sporządzenie kolejnej 
opinii, ponieważ  Przewodniczącego Komisji SWiP ta opinia miała dotyczyć  innego zakresu 
niż  ten, co do którego została sporządzona. Sekretarz o całej sytuacji był  poinformowany. 

Opinia mecenasa ma wpłynąć  dzisiaj do godziny 12:00. 

Przewodnicząca Komisji zapytała członków komisji czy chcą  jakoś  odpowiedzieć  DDOM? 

WNIOSEK komisji: zgodnie z ustaleniami podjętymi na posiedzeniu w dniu 25 marca br. 
Komisja sugeruje złożenie przedmiotowego wniosku o dofinansowanie w trybie ofertowym 

Głosowanie: za - pozytywnie, jednomyślnie. 

Pan Burmistrz powiedział, że na terenie technikum jest punkt zbiorczy odnośnie uchodźców. 
Burmistrz powiedział, że będzie pobierał  opłaty i tak samo od osób, gdzie ci uchodźcy 
przebywają  tak samo będzie ta opłata pobierana. 

Burmistrz dodał, że ostatnio miał  spotkanie z wojewodą, który jasno powiedział, że uchodźcy 
dostają  wsparcie 1200 zł  miesięcznie, a deklaracje to jest od 20-30 É. Na pewno każdego stać  
żeby miesięcznie zapłacić. U nas te opłaty będą  pobierane. 

Radna M. Stepnik dodała, że samorząd jako taki nie może zrezygnować  z pobierania opłat. 
Ewentualnie nałożoną  opłatę  może umorzyć. 

6. Zakończenie posiedzenia komisji - Przewodnicząca Komisji o godz. 11:27 posiedzenie 
zakończyła. 

Protokołowała: 	 Przewo 

M. Tysżczuk 

omisji: 

ńska 


